
Podnet  č. 40/2024   
 

 

12. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 30. 09. 2024 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Mám jednu reakciu na interpeláciu pani Haburovej.  Chcel by som  sa k tomu prikloniť 

a chcem ešte upozorniť na problém, ktorý je pred starým kinom, neviem ako sa volá teraz tá 

prevádzka, ktorej kvety sú vonku pred bankomatom Tatrabanky. Keď človek tam ide vkladať 

alebo vyberať, dostane sa za takú stenu kvetinovú a tam ho už nikto nevidí ani mestská 

polícia, ani kamery. Ja čakám, že kedy sa niečo stane, nie s kvetinami ale s tým, čo hlavne 

vkladá alebo vyberá. Toto by bolo treba dajak  osvetliť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Dobre si to povedal, vzhľadom na otázku bezpečnosti a možno aj 

nejakého všeobecného prehľadu kamerových systémov a dozoru mestskej polície, tak sa to 

určite prerokuje alebo prejedná s majiteľom prevádzky, a aby sa zabezpečila dostatočná 

viditeľnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

- odd. výstavby a majetku 

- MsP 


